
: ; ř. RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY

Komise Rady hl. města Prahy pro školství

Zápis zjednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školství ze dne 21. 2. 2024, od 15 hodin
v místnosti č. 625, Škodův palác, Jungmannova 35/29 (dále jen „Komise")

Předseda komise: Mgr. Pavel Pospíšek
Přítomní členové: PaedDr. Jiři Pilař, Mgr. Hana Šišková, Mgr. Jana Štrosová, PhDr. Veronika
Nurnbergerová, Mgr. Jitka Kolářová, Ing. Mariana Čapková, MBA (on-line)
Nepřítomní členové: Jiří Bochez
Omluvení členové: Mgr. Miroslav Šoukal, Mgr. Zuzana Ujhelyiová, Ing. Bc. Simona Nesvadbová,

Ph.D.
Tajemník komise: Mgr. Jiřina Hubnerová
Hosté: Ing. Pavlína Gucká

Proeram jednání

1. Úvod, přivítání všech členů Komise, představení předsedy, představení členů, schválení
přítomnosti hostů na jednání

2. Seznámení členů s průběhem jednání Komise a systémem hlasování pro přítomné
členy a případně i členy připojené online, prohlášení o střetu zájmů

3. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu
4. Informace o zpracování podaných žádostí odborem SML MHMP
5. Hlasování o návrzích po jednotlivých opatřeních, hlasování o vyřazení projektů
6. Různé
7. Ukončení jednání, případně stanovení termínu dalšího jednání Komise

Ad 1. Jednání zahájil předseda Komise v 15 hodin, který zároveň konstatoval, že Komise je
usnášeníschopná, neboť je přítomna nadpoloviční většina členů.

Následovalo první hlasování o možnosti účasti přítomného hosta, Ing. Pavlíny Gucké, na jednání
Komise.

Usnesení 1/1:Komise souhlasís účastí Ing. PavlínyGucké z odboru SMLMHMPnajednáníKomise.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Ad 2. Předseda Komise seznámil přítomné s formou hlasování a následně bylo některými členy
Komise konstatováno, že jsou ve střetu zájmů u těchto projektů:

1030, 1048,1049,1084, 2047, 2025, 2023, 2024
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Zápis zjednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školství ze dne 21. 2. 2024, od 15 hodin 
v místnosti č. 625, Škodův palác, Jungmannova 35/29 (dále jen „Komise")

Předseda komise: Mgr. Pavel Pospíšek
Přítomní členové: PaedDr. Jiři Pilař, Mgr. Hana Šišková, Mgr. Jana Štrosová, PhDr. Veronika 
Nurnbergerová, Mgr. Jitka Kolářová, Ing. Mariana Čapková, MBA (on-line)

Nepřítomní členové: Jiří Bochez
Omluvení členové: Mgr. Miroslav Šoukal, Mgr. Zuzana Ujhelyiová, Ing. Bc. Simona Nesvadbová, 

Ph.D.
Tajemník komise: Mgr. Jiřina Hubnerová 

Hosté: Ing. Pavlína Gucká

Proeram jednání

1. Úvod, přivítání všech členů Komise, představení předsedy, představení členů, schválení 

přítomnosti hostů na jednání
2. Seznámení členů s průběhem jednání Komise a systémem hlasování pro přítomné 

členy a případně i členy připojené online, prohlášení o střetu zájmů
3. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu
4. Informace o zpracování podaných žádostí odborem SML MHMP
5. Hlasování o návrzích po jednotlivých opatřeních, hlasování o vyřazení projektů
6. Různé
7. Ukončení jednání, případně stanovení termínu dalšího jednání Komise

Ad 1. Jednání zahájil předseda Komise v 15 hodin, který zároveň konstatoval, že Komise je 
usnášeníschopná, neboť je přítomna nadpoloviční většina členů.

Následovalo první hlasování o možnosti účasti přítomného hosta, Ing. Pavlíny Gucké, na jednání 
Komise.

Usnesení 1/1: Komise souhlasí s účastí Ing. Pavlíny Gucké z odboru SML MHMP najednání Komise. 

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Ad 2. Předseda Komise seznámil přítomné s formou hlasování a následně bylo některými členy 
Komise konstatováno, že jsou ve střetu zájmů u těchto projektů:

1030, 1048,1049,1084, 2047, 2025, 2023, 2024



Ad 3. Přistoupilo se ke schvalování programu:

Usnesení 3/1: Komise souhlasí s návrhem programu jednání, který byl představen předsedou
Komise.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Dále pokračovalo jednání určením a schválením ověřovatele zápisu.

Usnesení 3/2:Komise souhlasís tím, aby ověřovatelem zápisu byl zvolen PaedDr. JiříPilař.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
M4, Předseda Komise podal souhrnnou informaci o průběhu a zpracování podaných žádostí v
Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2024, a poté předal slovo
Ing. Pavlíně Gucké, která podrobně popsala způsob hodnocení, a to od kontroly splnění formálních
náležitostí, případně vyřazení projektů, které formální náležitosti nesplnily či nedosáhly požadovaný
počet bodů, až po hodnocení a bodování jednotlivých projektů.

Ad S. Projednání podaných žádostí o dotaci v oblasti vzdělávání na rok 2024 Komisí.

Na opatření 1 - 4 (pro NNO) bylo v rozpočtu alokováno 8 650 tis. Kč.
Na opatření 5 (pro MČ) bylo v rozpočtu alokováno 5 mil. Kč.

Opatření i. 1:
Opatření na podporu rozvoje vzdělanosti managementu a pedagogických pracovníků škol a

školských zařízení na území HMP a podpora vzdělávání českého jazyka

Usnesení S/l: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schváleni návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 1, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí4 592 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Opatření č. 2:

Opatření na podporu vzdělávání dětí, žáků a studentů škol a školských zařízení, které poskytují
vzdělávání na území HMP s výjimkou škol vysokých

Usnesení S/2: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 2, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí1587 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
QpatřgfflAJí

Opatření na podporu rozvoje vzdělávání dětí, žáků a studentů se speciálními vzdělávacími
potřebami na území HMP

Usnesení 5/3: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 3, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí350 000 Kč.

Ad 3. Přistoupilo se ke schvalování programu:

Usnesení 3/1: Komise souhlasí s návrhem programu jednání, který byl představen předsedou 
Komise.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Dále pokračovalo jednání určením a schválením ověřovatele zápisu.

Usnesení 3/2: Komise souhlasís tím, aby ověřovatelem zápisu byl zvolen PaedDr. Jiří Pilař. 

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

M4, Předseda Komise podal souhrnnou informaci o průběhu a zpracování podaných žádostí v 
Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2024, a poté předal slovo 
Ing. Pavlíně Gucké, která podrobně popsala způsob hodnocení, a to od kontroly splnění formálních 
náležitostí, případně vyřazení projektů, které formální náležitosti nesplnily či nedosáhly požadovaný 
počet bodů, až po hodnocení a bodování jednotlivých projektů.

Ad S. Projednání podaných žádostí o dotaci v oblasti vzdělávání na rok 2024 Komisí.

Na opatření 1 - 4 (pro NNO) bylo v rozpočtu alokováno 8 650 tis. Kč.
Na opatření 5 (pro MČ) bylo v rozpočtu alokováno 5 mil. Kč.

Opatření i. 1:

Opatření na podporu rozvoje vzdělanosti managementu a pedagogických pracovníků škol a 
školských zařízení na území HMP a podpora vzdělávání českého jazyka

Usnesení S/l: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schváleni návrh 
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 1, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná 
navrhovaná částka činí4 592 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Opatření č. 2:

Opatření na podporu vzdělávání dětí, žáků a studentů škol a školských zařízení, které poskytují 
vzdělávání na území HMP s výjimkou škol vysokých

Usnesení S/2: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh 
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 2, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná 
navrhovaná částka činí 1587 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

QpatřgfflAJí

Opatření na podporu rozvoje vzdělávání dětí, žáků a studentů se speciálními vzdělávacími 
potřebami na území HMP

Usnesení 5/3: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh 
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 3, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná 
navrhovaná částka činí350 000 Kč.



Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Opatření č. 4:

Opatření na podporu vzdělávání seniorů na území HMP

Usnesení 5/4: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hi. m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 4, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí2121 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Opatření č. 5:

Otevírání hřišť provozovaných základními školami (dále jen „ZŠ") zřizovanými městskými částmi
(dále jen „MČ") za účelem mimoškolních aktivit pro širokou veřejnost

Usnesení 5/5: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 5, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí 5 000 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Vyřazené projekty:

Usnesení 5/6: Komise doporučuje Radě hl. m. Prahy vyřadit projekty žadatelů, kteří nesplňují
podmínkyposkytnutídotace či nesplňují výši bodového ohodnoceníprojektu pro poskytnutídotace,
v souladu s vyhlášeným programem, dle předloženéhomateriálu.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Shrnutí:
Komise odsouhlasila návrhy na přidělení částek u jednotlivých projektů na základě bodového
hodnocení a doporučuje Radě hl. m. Prahy schválit návrh na udělení dotační podpory v rámci
Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2024 v celkové výši 13 650
tis Kč.

Pozn.
PhDr. Veronika Nurnbergerová se dostavila na jednání Komise po ukončení hlasování Komise o všech
bodech, z tohoto důvodu je ve výsledcích hlasování u všech bodů uveden pouze počet 6, přestože
přítomných členů je dle prezenční listiny sedm.

Ad. 6. Různé

V rámci jednání Komise byly řešeny problémy, vyskytující se v oblastech kapacity středních škol v hl.
m. Praze (zvýšil se počet tříd gymnázií i odborných středních škol celkem o 24 tříd na rok 2024/2025)
a speciálního školství na území hlavního města.

Ad. 7. Závěr

Další jednání Komise se uskuteční v průběhu dubna 2024 (10. nebo 17. 4.) v 15,30. Programem
příštího jednání bude projednání návrhu na vyhlášení Programu celoměstské podpory vzdělávání na
území hl. m. Prahy pro rok 2025. Členům Komise bude souběžně s pozvánkou zaslán návrh vyhlášení
elektronickou formou s dostatečným předstihem. Místo příštího jednání bude upřesněno v pozvánce.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Opatření č. 4:

Opatření na podporu vzdělávání seniorů na území HMP

Usnesení 5/4: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hi. m. Prahy ke schválení návrh 
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 4, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná 
navrhovaná částka činí 2121 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Opatření č. 5:

Otevírání hřišť provozovaných základními školami (dále jen „ZŠ") zřizovanými městskými částmi 
(dále jen „MČ") za účelem mimoškolních aktivit pro širokou veřejnost

Usnesení 5/5: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh 
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 5, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná 
navrhovaná částka činí 5 000 000 Kč.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Vyřazené projekty:

Usnesení 5/6: Komise doporučuje Radě hl. m. Prahy vyřadit projekty žadatelů, kteří nesplňují 
podmínky poskytnutí dotace či nesplňují výši bodového ohodnocení projektu pro poskytnutí dotace, 
v souladu s vyhlášeným programem, dle předloženého materiálu.

Hlasování: 6 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Shrnutí:
Komise odsouhlasila návrhy na přidělení částek u jednotlivých projektů na základě bodového 
hodnocení a doporučuje Radě hl. m. Prahy schválit návrh na udělení dotační podpory v rámci 
Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2024 v celkové výši 13 650 
tis Kč.

Pozn.
PhDr. Veronika Nurnbergerová se dostavila na jednání Komise po ukončení hlasování Komise o všech 
bodech, z tohoto důvodu je ve výsledcích hlasování u všech bodů uveden pouze počet 6, přestože 
přítomných členů je dle prezenční listiny sedm.

Ad. 6. Různé

V rámci jednání Komise byly řešeny problémy, vyskytující se v oblastech kapacity středních škol v hl. 
m. Praze (zvýšil se počet tříd gymnázií i odborných středních škol celkem o 24 tříd na rok 2024/2025) 
a speciálního školství na území hlavního města.

Ad. 7. Závěr

Další jednání Komise se uskuteční v průběhu dubna 2024 (10. nebo 17. 4.) v 15,30. Programem 
příštího jednání bude projednání návrhu na vyhlášení Programu celoměstské podpory vzdělávání na 
území hl. m. Prahy pro rok 2025. Členům Komise bude souběžně s pozvánkou zaslán návrh vyhlášení 
elektronickou formou s dostatečným předstihem. Místo příštího jednání bude upřesněno v pozvánce.



Podněty či připomínky nejen k vyhlášení dotačního programu na rok 2025 mohou členové Komise 
zasílat na e-mail iiriria.jiybj:ierwa#i3raha,ey nebo pospjse.kp@praha9.cz.

Jednání bylo ukončeno v 16. 35 hod.

V Praze dne 21. 2. 2024

předseda komise 

Mgr. Pavel Pospíšek

 

PaedDr. Jlři Pilař Mgr. Jiřina Hubnerová


